
 
 
 
VERKSAMHETSBERÄTTELSE 2021 
 
Detta år har Ramkvilla Golfklubb haft 11 protokollförda styrelsemöten. Inledningsvis hölls 
dessa möten digitalt p.g.a. Covid -19. 
 
Styrelsen bestod av Peter Sidvall ordf, Carola Fingalsson kassör, Per-Arne Häll sekr samt 
ledamöterna Owe Hördegård, Magnus Lamme, Sture Lamme, Christopher Abramsson, 
Therese Wågesson och Harald Andersson.  
 
Inledning 
2021 blev ännu ett år som tydligt påverkats av Covid-19. Vi har ju numera blivit vana att 
träffas digitalt när det gäller möten, även Vårmötet i mars blev offer för den nya 
mötesformen. Verksamhetsplaneringen blev svår då vi fick hålla två inriktningar igång under 
våren. Den tänkta ”vanliga” golfplaneringen med tävlingar och aktiviteter samt en alternativ 
Covid planering där egentligen bara golfspelet fungerade som vanligt, allt annat var 
begränsat av restriktioner i olika former. 
Året inleddes med fina skidspår på golfbanan som strax ersattes av töväder som möjliggjorde 
en rekordtidig klippning av greenerna den 1 mars. Det milda vädret bidrog till att 
medlemmar och gäster kunde spela så mycket de ville och det ville de, greenfee-intäkterna 
har varit höga vilket har gett oss ett ekonomiskt bra läge i föreningen. 
1 juni släpptes restriktionerna radikalt och vi kunde starta upp tävlingsspelet som igen. 
På morgonen 16 juli besöktes föreningen helt överraskande av ett stort gäng cyklister, Team 
Rynkeby, som cyklar för ett behjärtansvärt ändamål, de samlar in pengar till barn med 
cancer och deras familjer. 
 
Medlemmar 
Antalet aktiva medlemmar i klubben var 333 st, en höjning med 28 st. 2021 är - ett i svensk 
golf - historiskt år, det har aldrig tidigare varit så många som spelat golf, 555 334 lyder 
rekordet på. Medelåldern i RGK är 51,3 år (50) och snitt handicapet är 30,7 (29). 
Fördelning mellan de olika typerna av medlemskap; Spelrättsmedlem 185, Distansmedlem 
60, Årsgreenfee 40, Greenfeemedlem 21. Våra medlemmar kommer bland annat från; Sävsjö 
54, Ramkvilla 49 och Braås 33. Vi har även utländska medlemmar från Tyskland, 
Nederländerna, Portugal, Danmark och USA 
 
Händelser/aktiviteter 

• Städdagen fick genomföras som enskilda aktiviteter. Tack till de som ställde upp 
• Kiosken öppnade upp 2 april för att hålla öppet på helgerna fram till skolan slutade. 

Då tog våra duktiga ungdomar vid och höll öppet dagligen under sommaren. Tack 
Elsa, Alfred och Iyob. 

• Vi deltog i Ramkvilla-veckan som arrangerades för första gången detta år. 
• Campingköket fick nytt golv. 
• Kompressor för renblåsning installerades i tävlingskansliet. 
• Nya flaggor och beachvepa inköptes.  
• Målning av portalen samt investering i nya info-tavlor. 



• Uteplatsen utökades för bättre utrymme runt borden. 
• Varuautomat inköpt för att kunna hålla service då kiosken är stängd. 
• Frysbox till serveringen. 
• Medlemsenkät Players 1st, Golfspelaren i Centrum för femte året. Svarsfrekvensen 

har ökat till 40% (+7). Ambassadörspoängen (det som medlemmarna tycker är 
viktigast) låg på 60 poäng, en minskning med 7 poäng och betydligt över snittet i 
landet. Lägst poäng på restaurang, träning och range. 

• Iordningställande av strandremsan inom kort då jord från bygget av padelbanan ska 
schaktas ut där. 

• Regelbundna gruppmejl till medlemmarna.  
• Mediebevakningen och marknadsföring på facebook m.fl. sociala medier. 
• En informativ och aktiv hemsida med nyheter, resultatredovisning och foton från 

våra tävlingar. 
 
Banan 
Den 30/9 avtackades Ronny Persson och Hans Johansson då de avslutar sina anställningar 
och blir pensionärer. Tack Ronny och Hans för era insatser. 
Mycket beröm för kvalitén på vår bana. Gäster är lyriska över skicket och det sprider sig 
vidare ut i golfsverige. Tack till banpersonalen. 

• I år ökades antalet klippningar av fairway till 3 per vecka, detta har verkligen märkts 
och uppskattats. 

• Döda träd vid hål 8 är borttagna. 
• Ny bro byggs på hål 3. 
• Röd tee flyttad på hål 10. 
• Greenbunker på hål 3 dränerad och flyttad något bakåt. 
• Nya klippaggregat till greenklippare. 
• Ny släntklippare. 
• Ny bunkerkratta med plog. 

 
H-I-O 
Den 28 juli gjorde Anna Eriksson hole in one på hål 6. Grattis! 
Den 24 oktober lyckades John Björklund, Vetlanda GK med konststycket att göra en albatross 
på hål 5. Grattis!  
 
Tävlingar 
Seriespel: 
Herrlag anmälda till H40, H60 och H70. Damlag anmälda till D50 och D70. Sista 
sammandraget för D50 blev inställt p g a dåligt väder. 
  
Klubbtävlingar: 
Påskslaget och Värendskog Open blev inställda då restriktionerna p g a Covid-19 fortfarande 
kvarstod.  Därefter arrangerade klubben flera tävlingar med ett stort antal deltagare. Störst 
intresse har det varit för alla kombinationer av lagtävlingar. Damklubban och Sponsorgolf 
fick dessvärre ställas in p g a lågt deltagarantal. 
  
Wärdshuset Open – 3-mannascramble – vinnare ”Lag Torpvägen 6 (Grannarna)”: Filip 
Lagerqwist, Alfred Olovsson Hördegård och Ulf Hördegård. 
Ramkvilla Scramble – 2-mannascramle – vinnare Elsa Fingalsson och Tomas Fingalsson. 
Plannja Open dag 1 – snörgolf - vinnare Claes Blom. 
Plannja Open dag 2 – poängbogey – vinnare Bjarne Petersson. 
Bengtsson Open – slaggolf – vinnare Alexander Böhlin. 



KM och Ramkvilla Open – vinnare i herrklassen Peter Sidvall, vinnare i damklassen Carola 
Fingalsson, vinnare i Ramkvilla Open Emil Fingalsson 
Ryder Cup – 10-mannalag, 9 hål foursome o 9 hål singel, scratch. Spel i Uppvidinge och 
segrare Uppvidinge GK. 
ByalagsCupen – fyrmannalag, nio hål foursome o nio hål singelspel. Vinnare ” Vänner på 
låtsas”: Bo Råsmark, Frans Larsson, Christian Johannesson, Joakim Larsson. 
  
Måndagsgolf för damer startades upp igen med gott intresse 
Tisdagsgolf – vinnare Anders Gustafsson. 
Onsdagsgolf – vinnare Christoper Abramsson. 
Veterangolf – vinnare Jan Nilsson. 
  
Damtour västra, 21 deltagare med vår spelare, Tuula Mörk, på 2:a plats i c-klass. 
  
Spelade rundor 
Efter tidig start i februari/mars kan vi konstatera att Ramkvilla GK under året besöktes av 
1630 st greenfeegäster jämfört med 2000 st förra året, avslutningen på året var sämre 
vädermässigt vilket påverkade besöksantalet negativt kanske också att de lättade 
restriktionerna hade gjorde sitt.  
Medlemsrundor på vår egen bana var 4536 jämfört med 5500 st förra året. 
 
Utbildning 
Klubbens tränare Björn Kellander, PGA Pro på Glasriket GK hade under året tre 
nybörjarkurser. Totalt 28 personer tog gröna kortet (jämfört med 41 förra året) där flertalet 
blev nya medlemmar. 
Vi bjöd in de nya medlemmarna att på tisdagskvällar komma in i spelet golf och lära känna 
övriga medlemmar. Vi har också erbjudit mentorspel till de som tagit gröna kortet för att de 
ska komma igång med spelet.  
Björn har på måndagar genomfört olika typer av träningar med medlemmarna under 
säsongen, både gruppträningar och privat träning. Två barn har deltagit i ungdomsträningen. 
Målsättningen att rekrytera nya barn och ungdomar varje år från skolan och på så vis utöka 
deltagarantalet bland barn och juniorer har tyvärr fallerat i år. Det är ett måste att sätta 
fokus på det nästa år. 
 
Information/Kommunikation 
Hemsidan med länk till Facebook-gruppen fungerade väl under året. Medlemsinformation 
gick även ut via ett flertal gruppmail från styrelsen under säsongen. Medlemstidningen Fri 
Dropp nr 1/2021 planeras att skickas ut innan jul tillsammans med medlemsfakturan. Denna 
kommer i år att genereras direkt ifrån GIT för att effektivisera administrationen i föreningen.  
 
Cafeteria/shop/camping 
Klubben drev verksamheten i egen regi även 2021. Tre skolungdomar var anställda varje dag 
mellan midsommar och skolstart i augusti. I övrigt drevs verksamheten med hjälp av ideella 
krafter som gjorde att servicen fungerade utmärkt. Tack Carola.  
Även i år gick serveringen med vinst, mycket tack vare våra duktiga ungdomar.  
Campingen kom igång bättre i år då våra vänner från bla Tyskland hittade tillbaka till oss och 
detta innebar en ökning på 20% mot föregående år. Bokningssystemet vi hade hoppats 
mycket på visade sig braka samman fullständigt och avbröts tidigt på sommaren. Arbetet 
med att hitta ett stabilt och tillförlitligt system pågår för fullt. 
 
Ramkvilla 31 december 2021 
Peter Sidvall, ordförande 


